
طلب إيقاف صرف شيكات
Request for Stop Payment On Cheque(s)

رقم الحساب

رقم الشيك / الشيكاتتاريخ الشيك / الشيكاتالمبلغ (بالريال السعودي)اسم المستفيد

أطلب / نطلب من البنك ايقاف صرف الشيك / الشيكات التالي / التالية
للأسباب المبينة أدناه

Account Number

للشيكات الفارغة المفقودة / المسروقة
(بدون توقيع أو بيانات)

إليه  المشار  الشيكات  الشيك  استرداد  ماتم  اذا  خطيا  بإشعاركم  نتعهد   / اتعهد 
نتعهد  اتعهد  كما  الصرف.  إيقاف  أمر  إلغاء  من  البنك  يتمكن  لكي  أعلاه  اليها 
الشيك  صرف  عدم  من  تنتج  قد  مطالبات  أو  خسارة  أية  عن  البنك  بتعويض 

المذكورة. المصرفي  الشيكات 
تعهد بالتعويض في حال فقدان/ سرقة شيك شيكات:

المستفيد  حوزة  في  الشيكات  الشيك  أن  للبنك  تبين  ما  متى  نقر  أقر  نحن  انا 
الفتره المسموح  للبنك للصرف في  آخر وتم تقديمه  الأول وليس مظهرا لطرف 
للشيكات  للشيك/  المطلوبة  الشروط  اكتمال  من  البنك  وتأكد  بالتقديم،  فيها 
حسابنا   / حسابي  في  الشبكات  الشيك/  قيمة  وتوفر  توقيعنا.   / توقيعي  وصحة 
فإنه يحق للبنك صرف قيمة الشيك/ الشبكات للمستفيد / المستفيدين مباشرة 
دون الرجوع إلي / الينا. كما أنني أننا قد إطلعت / أطلعنا على ما ورد في نص 
المادة رقم ١١٨ من نظام الأوراق التجارية التي تنص على مراعاة ما تقتضى به 
الأنظمة الأخرى بأن يعاقب بالحبس مدة لا تزيد عن ثلاث سنوات وبغرامة مالية 
لا تزيد على خمسين الف ريال أو أحدى هاتين العقوبتين كل من أقدم بسوء نية 
قيمة  دفع  بعدم  عليه  المسحوب  أمر  إذا  ج/  التالية  الأفعال  أحد  إرتكاب  على 

الشيكات الشيك 

For Loss/Stolen Blank Cheque(s)
(Not Filled or Signed)

Signature of Customerتوقيع العميل

التوقيع مطابق
Signature Verified

Date

Input by

Additional Information
Prepetuity Indicator:

Time

Verified/Approved by

.Contact Noرقم الاتصال

Lost / Stolen Incapacitated
رقم أول شيك

رقم آخر شيك

مفقود / مسروقفاقد الأهلية
Low Cheque No.

High Cheque No.

سبب ايقاف الدفع / الدفعاتللشيكات الفارغة المفقودة / المسروقة For Loss/Stolen Blank Cheque(s)Reason for Stop Payment(s)

For Bank use Onlyمخصص لاستخدام البنك فقط

Customer Name

.Circumstances Surrounding Loss of the Cheque(s)الظروف التي أحاطت بفقدان الشيك / الشيكات

I/we undertake to notify the bank in writing if the above Cheque(s)/ 
is/are recovered to enable the bank remove the stop notice and I/we 
indemnify the bank against any loss or claims resulting from 
non-payment of the above Cheque(s).
Indemnity for Lost/Stolen Cheque(s):
1/We declare that if the bank detected that the Cheque(s)/ is/are in 
possession of the first beneficiary and not endorsed to another party 
and was presented within the prescribed time of presentment and 
the Bank was confident of the formal requirements of the Cheque(s), 
the validity of my/our signature and the availability of the Cheque(s) 
value in my/our account, then the bank shall have the right to pay the 
value of the Cheque(s) directly to the beneficiary without recourse to 
me/us. Also, I am/we are aware of the provisions of Article 118 of the 
negotiable Instruments Regulation which stipulates that: [with due 
observance of the provisions of the other regulation, any one who in 
bad faith, committed any of the following acts shall be liable to 
imprisonment for a period not exceeding three years and cash 
penalty of SAR Fifty thousand maximum or either of these penalties: 
(e)- if the drawee ordered not to pay the value of the Cheque(s).

Cheque(s) No.(s) Date of Cheque(s) Amount (SAR) Beneficiary Name

I/We request the Bank to stop payment of the following cheque(s)
for reason stated below:

اسم العميل

Date: DDالتاريخ: MM YYYYBranch فرع

Yes No
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